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Omawiaj¹c sprawozdanie z dzia³alnoœci 
w okresie od 23 czerwca do 23 wrzeœnia br., 
burmistrz Antoni Nawrocki skoncentrowa³ 
s iê  na kwestiach najwa¿niejszych.  
Podkreœli³, ¿e jednym z wa¿nych zadañ by³o 
posumowanie  pierwszego pó³rocza                 
i przygotowanie sprawozdania z wykonania 
bud¿etu. 

Z danych  wynika ,  i ¿  przyczyn¹  
niezadowalaj¹cego poziomu osi¹gniêtych 
dochodów s¹ miêdzy innymi niskie wp³ywy ze 
sprzeda¿y gminnego maj¹tku na poziomie 
n i e s p e ³ n a  2 5  p r o c .  o r a z  u d z i a ³ ó w                       
w Komunalnym Przedsiêbiorstwie Energetyki 
Cieplnej. Do tego dochodzi niski wp³yw do 
bud¿etu œrodków unijnych (oko³o 3 proc.). 
Wprawdzie sytuacja zaczyna siê poprawiaæ, ale 
jeszcze nie jest to oczekiwany poziom. Ni¿sze 
wykonanie dochodów w stosunku do planu, 
przek³ada siê z kolei na mo¿liwoœci 
finansowania wydatków. A pieni¹dze s¹ 
potrzebne na pokrycie bie¿¹cych wydatków 
oraz realizacjê gminnych inwestycji. - Ka¿da 
interpelacja na sesji, ka¿da rozmowa                 
z mieszkañcami sprowadza siê do koniecznoœci 
wydatkowania okreœlonych œrodków, trzeba      
o tym pamiêtaæ - podkreœli³ burmistrz.

Je¿eli chodzi o inwestycje, to najwiêksz¹     
i najwa¿niejsz¹ w historii naszego miasta, jest 
budowa wiaduktu kolejowego. Koszty wynios¹ 
ponad 26 mln z³. Obecnie trwa opracowanie 
sposobu odwodnienia terenu wykopu pod 
torami oraz uzyskiwanie stosownych opinii       
i pozwoleñ. Inn¹ spraw¹ zwi¹zan¹ z t¹ 
inwestycj¹, jest poszerzenie zakresu zadañ 

ujêtych w projekcie BiT - City o modernizacjê 
torów kolejowych na trasie Bydgoszcz  
Toruñ. Na ten cel ministerstwo przyzna³o 
dodatkowe 50 mln euro. Jest szansa, aby 
ograniczyæ zakres prac wykonywanych przez 
nasz¹ gminê do budowy wiaduktu, ju¿ bez 
modernizacji czêœci torowiska w obrêbie 
dworca. Ten element przej¹æ mia³aby strona 
kolejowa. Rozmowy z kolej¹ zmierzaj¹ 
w³aœnie w tym kierunku.

Kole jnym punk tem obrad  by ³o  
przedstawienie przez Alinê Kowalska, 
skarbnika gminy, informacji z wykonania 
bud¿etu za pierwsze pó³rocze br. Dochody 
wykonano na poziomie 32,6 proc (24,1 mln 
z³). Z tej kwoty 23,1 mln z³ to dochody 
bie¿¹ce, które wykonano  na poziomie 50,3 
proc. Pozosta³a kwota to dochody maj¹tkowe, 
których wykonanie wynios³o 3,5 proc. 
Poziom wykonania dochodów w³asnych 
wyniós³ 40,4 proc. planu rocznego. 
Subwencje wynios³y 6,49 mln z³, co stanowi 
60,5 proc. wielkoœci za³o¿onych w bud¿ecie 
na  ten  rok .  Ze  sprzeda¿y  mien ia                        
i przekszta³cenia prawa u¿ytkowania 
wieczystego w prawo w³asnoœci uzyskano 
621 tys. z³ tj. 10 proc. zak³adanego planu na 
2011 r. W stosunku do roku ubieg³ego wydatki 
bud¿etowe za pierwsze pó³rocze by³y wy¿sze  
o 8,9 proc. i wynios³y 27,3 mln z³. Najwiêkszy 
udzia³ stanowi¹ wydatki na oœwiatê  37,7 
proc. i opiekê spo³eczn¹  13,1 proc. Plan 
wydatków maj¹tkowych wykonano na 
poziomie 16,1 proc. Pierwsze pó³rocze 
zamknê³o siê deficytem w wysokoœci 3,2 mln 
z³, który sfinansowano z kredytów i po¿yczek 
oraz emisji obligacji komunalnych.

Po przedstawieniu informacji, o poziom 
zad³u¿enia gminy, który wynosi 49,2 proc na 
dopuszczalnych 60 proc., zapyta³a Beata 
Pietruszyñska. Burmistrz szeroko wyjaœni³, ¿e 
poziom zad³u¿enia jest obecnie dla gminy 
kluczowym zagadnieniem, o którym warto 
dyskutowaæ:

- Codziennie analizujemy ró¿ne warianty 
zwi¹zane z bud¿etem, przymierzaj¹c siê do 
zmieniaj¹cych siê okolicznoœci. G³ównym 
powodem takiego zad³u¿enia jest brak 
przychodów ze sprzeda¿y gminnego maj¹tku. 

Wszystkim nauczycielom i wychowawcom z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej sk³adamy serdeczne podziêkowania za trudn¹                      
i odpowiedzialn¹ pracê w wychowywaniu m³odego pokolenia. ̄ yczymy, 
aby dalsza praca sprawia³a Pañstwu wiele radoœci i przynosi³a 
satysfakcjê.

PRZEWODNICZ¥CY RADY MIEJSKIEJ BURMISTRZ

Dokoñczenie na str.  2

Dokoñczenie na str.  3

TRZY PYTANIA DO MONIKI 
MICHALSKIEJ P.O. KIEROWNIK 
R E F E R AT U  F I N A N S O W O  -  
PODATKOWEGO

-  D y s p o n o w a n i e  m i e n i e m  
komunalnym by³o przedmiotem 
przeprowadzonej kontroli przez 
Najwy¿sz¹ Izbê Kontroli w naszej 
gminie. W jej wyniku organ podatkowy, 
którym jest gmina, podj¹³ dzia³ania 
kontrolne dotycz¹ce podatku od 
nieruchomoœci. Na czym bêd¹ one 
polega³y?

-  P i e r w s z y m  e t a p e m  b ê d z i e  
sprawdzenie z³o¿onych deklaracji             
z posiadan¹ ewidencj¹ gminy przez 
powo³any do tego celu zespó³ sk³adaj¹cy 
siê z pracowników urzêdu. Drugi etap to 
oglêdziny nieruchomoœci i porównanie ich 
z rzeczywistym stanem. Chcemy w ten 
sposób zweryfikowaæ dane dotycz¹ce 
gruntów, budynków i budowli po³o¿onych 
na terenie gminy, wykazanych przez 
podatników w deklaracjach i informacjach 
w sprawie podatku od nieruchomoœci, 
rolnego i leœnego. Kontrole bêd¹ 
prowadzone przez cz³onków zespo³u 
kontrolnego na podstawie imiennych 

NIK zaleci³a
urz¹d wykonuje

XI SESJA RM

Zad³u¿enie pod kontrol¹
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Dy¿ury aptek

Do 16 paŸdziernika - “Pod Lwem”
(ul. Leœna 2)

17 - 23 paŸdziernika - “Leœna”
(ul. Leœna 19)

24 - 30 paŸdziernika - “Solecka”
(ul. Powstañców 7a)

Osiedle Leœne - 19.10.2011 r. godz. 18.00 w sali konferencyjnej UMiG

So³ectwo Kujawska - 20.10.2011 r. godz. 17.00 w œwietlicy "Jagódka"

So³ectwo Otorowo - Makowiska - 15.11.2011 r. godz. 17.00 œwietlica "Makowianka"

So³ectwo Chroœna - 17.11.2011 r. godz. 17.00 w œwietlicy

Osiedle Toruñskie - 22.11.2011 r. godz. 17.00 w Zespole Szkó³ przy ul. Tartacznej 25

Osiedle Rudy - 24.11.2011 r. godz. 17.00 w budynku Nadleœnictwa

Terminy zebrañ mieszkañców

Z ¿a³obnej
karty

Roman Zakrzewski
(1931 - 2011)

Irena Ciesió³ka
(1932 - 2011)

O niektórych ludziach wyj¹tkowo 
trudno jest pisaæ w czasie przesz³ym. 
Szczególnie o tych, którzy silnie wroœli     
w nasz¹ spo³ecznoœæ, co wiêcej sami j¹ 
tworzyli. Do takich osób nale¿a³ zmar³y 
niedawno Pan Roman Zakrzewski. 

Spo³ecznik w ka¿dym calu, anga¿uj¹cy siê 
w dzia³ania na rzecz swojej Ma³ej Ojczyzny 
na wielu p³aszczyznach. Najpierw jako 
m³ody ch³opak reprezentowa³ barwy 
naszego miasta na arenach sportowych. 
Próbowa³ pi³ki, ale najwiêksze sukcesy 
odnosi³ w lekkiej atletyce. Przez wiele lat 
dzia³a³ tak¿e w samorz¹dzie i organizacjach 
spo³ecznych. Bardzo aktywnie udziela³ siê 
w Towarzystwie Mi³oœników Solca 
Kujawskiego. Z pasj¹ zbiera³ wszystkie 
informacje dotycz¹ce historii Solca 
Kujawskiego. Chêtnie dzieli³ siê nimi, 
miêdzy innymi na ³amach Soleckich 
Wiadomoœci z Ratusza, jak mówi³ „aby 
ocaliæ od zapomnienia”. Wiele wydarzeñ 
pamiêta³, o wielu s³ysza³ od starych 
solecczan, kolegów, znajomych. Potrafi³ 
dokopaæ siê do takich informacji, które 
zdawa³oby siê skryj¹ na zawsze mroki 
historii. Mia³ tê wyj¹tkow¹ zdolnoœæ 
otwierania swoich rozmówców, którzy 
dzielili siê z Nim swoimi prze¿yciami. 
Potem tê wiedzê o rodzinnym mieœcie 
przelewa³ na papier. Dziêki temu wszyscy 

mogliœmy poznawaæ historiê miejsca,       
w którym ¿yjemy. Mieliœmy jeszcze tyle 
wspólnych planów. Nie tak dawno Pan 
Roman mówi³ o ciekawej historii, o której 
chcia³by napisaæ. Có¿, chyba jej ju¿ nigdy 
nie poznamy. Panie Romanie, zostawi³ Pan 
po sobie nie tylko wspomnienia 
sympatycznej wspó³pracy, mi³oœæ do 
swojego miasta, któr¹ dzieli³ siê Pan ze 
wszystkimi, ale tak¿e wielk¹ pustkê po 
Dobrym Cz³owieku,  którym Pan 
niew¹tpliwie by³. Trudno bêdzie tê pustkê 
zape³niæ … 

Pani Irena Ciesiólka od wielu lat 
aktywnie uczestniczyla w zyciu gminy. 
Swoja dzialalnosc spoleczna rozpoczela od 
zalozenia Kola Gospodyn Wiejskich. Byla 
równiez przewodniczaca Gminnej Rady 
Kobiet. W latach 1988 - 1991 I. Ciesiólka 
byla czlonkiem Rady Soleckiej, a od 1999  
2004 r. przewodniczaca klubu seniora 
Niezapominajka. Praca w organizacjach 

s k u p i a j ¹ c y c h  m i e s z k a n k i  S o l c a  
Kujawskiego, zaanga¿owanie, z którym to 
robi³a, wyj¹tkowa umiejêtnoœæ tworzenia 
dobrego klimatu w naszym codziennym 
¿yciu, budowanie, a nie dzielenie, s¹ godne 
naœladowania i zas³uguj¹ na najwy¿sze 
uznanie. Z inicjatywy Ko³a Gospodyñ 
Wiejskich, któremu przewodniczy³a         
w latach 1987 - 2003, za³o¿ono komitet 
budowy œwietlicy wiejskiej, która do dziœ 
s³u¿y mieszkañcom jako oœrodek kultury. 
W œwietlicy odbywaj¹ siê spotkania 
mieszkañców oraz dzia³a zespó³ ludowy. 
Dzia³alnoœæ Gminnej Rady Kobiet w Solcu 
Kujawskim w dziedzinie kultury i ruchu 
artystycznego w naszym regionie zosta³a 
doceniona przez Krajowy Zwi¹zek 
Rolników, Kó³ek i Organizacji Rolniczych, 
który w 2004 r. przyzna³ organizacji 
dyplom uznania. I. Ciesió³ka otrzyma³a 
tak¿e medal Wojewody Kujawsko - 
Pomorskiego.

upowa¿nieñ udzielonych przez burmistrza.
- Kto musi sk³adaæ deklaracje 

podatkowe?
-  K a ¿ d y  m i e s z k a n i e c  g m i n y  

posiadaj¹cy nieruchomoœæ powinien j¹ 
zg³osiæ do opodatkowania. Dotyczy to 
budynków mieszkalnych, budynków 
gospodarczych, gara¿y, gruntów oraz 
n i e r u c h o m o œ c i  z w i ¹ z a n y c h  z  
prowadzeniem dzia³alnoœci gospodarczej.

- A jeœli ktoœ tego nie zrobi³, b¹dŸ dane 
w  z ³o¿onych  dek larac jach  n ie  
odpowiadaj¹ stanowi faktycznemu?

- W celu unikniêcia finansowych 
konsekwencji nie z³o¿enia deklaracji lub 
z³o¿enia z danymi niezgodnymi ze stanem 
rzeczywistym, nale¿y informacje 
dotycz¹ce powierzchni u¿ytkowej 
budynków oraz powierzchni gruntów 
zaktualizowaæ na drukach „Informacja     
w sprawie podatku od nieruchomoœci”. 
P r o s i m y  w i ê c  m i e s z k a ñ c ó w                        
o przeanalizowanie aktualnego stanu 
posiadanych powierzchni kwalifikuj¹cych 
siê do opodatkowania, a w wypadku 
stwierdzenia niezgodnoœci i rozbie¿noœci  
zg³oszenie ich w urzêdzie. Formularze 
mo¿na pobraæ w pok. nr 14 w urzêdzie 
miasta lub ze strony internetowej 
www.bip.soleckujawski.pl.

NIK zaleci³a
urz¹d wykonuje
Dokoñczenie ze str. 1
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Mamy atrakcyjne lokale i tereny, ale brakuje 
chêtnych do ich kupna. Poza tym, wci¹¿ nie 
mo¿emy sprzedaæ udzia³ów w KPEC. Kolejny 
problem wp³ywaj¹cy na wzrost wskaŸnika 
zad³u¿enia jest nowy sposób jego liczenia, 
wprowadzony przez ministerstwo finansów. 
Mo¿na zastanawiaæ siê, czy rozpoczêcie takich 
du¿ych inwestycji jak np. budowa tunelu by³o 
konieczne, ale by³a to jedyna szansa na 
wykorzystanie  mo¿l iwoœci  uni jnego 
dofinansowania.

Nastêpnie radni przeg³osowali zmiany      
w bud¿ecie i wieloletniej prognozie finansowej 
- dochody maj¹ wynieœæ 73,5 mln z³, a wydatki 
79,5 mln z³. Przyjêli tak¿e uchwa³ê w sprawie 
udzielania przez gminê pomocy regionalnej na 
wspieranie nowych inwestycji w gminie. 
Chodzi o udzielenie zwolnieñ z podatku od 
nieruchomoœci. Warunkami udzielenia pomocy 
s¹ :  zg ³oszen ie  bu rmis t r zowi  p rzed  
rozpoczêciem realizacji inwestycji zamiaru 
korzystania z pomocy; zobowi¹zanie siê 
przedsiêbiorcy do pokrycia co najmniej 25 
proc. kosztów kwalifikuj¹cych siê do objêcia 
pomoc¹  ze  œ rodków w³asnych  lub  
zewnêtrznych Ÿróde³ finansowania (bez 
œrodków wsparcia publicznego); utrzymanie 
inwestycji na terenie gminy przez okres co 
najmniej 5 lat od dnia zakoñczenia jej 
realizacji, a w wypadku ma³ych i œrednich 
przedsiêbiorstw okres ten wynosi 3 lata. 
Mo¿liwoœæ zg³oszenia o zamiarze korzystania 
z pomocy na podstawie tej uchwa³y up³ywa 31 
grudnia 2012 r. Pomoc¹ mog¹ byæ objête 
inwestycje w ca³ej gminie, nie tylko w Parku 
Przemys³owym.

Nastêpna uchwa³a dotyczy³a bonifikat za 
przeksz ta ³cen ie  prawa u¿ytkowania  
wieczystego w prawo w³asnoœci. Poniewa¿ w 
z w i ¹ z k u  z  w y r o k i e m  T r y b u n a ³ u  
Konstytucyjnego przesta³ obowi¹zywaæ 

przepis reguluj¹cy te kwestie, rada uchwali³a 
wysokoœæ bonifikaty za przekszta³cenie           
w  o d n i e s i e n i u  d o  n i e r u c h o m o œ c i  
zabudowanych na cele mieszkaniowe albo pod 
tego rodzaju zabudowê oraz nieruchomoœci 
rolnych na 80 proc. W wypadku osób prawnych 
oraz przekszta³cenia w prawo w³asnoœci lokali 
niemieszkalnych  50 proc. Dodatkowo ustalono 
bonifikatê w wysokoœci 10 proc. z tytu³u 
jednorazowej zap³aty.

Nastêpnie radni wybrali ³awników do 
s¹dów powszechnych. S¹dy zg³osi³y 
zapotrzebowanie na 11 ³awników, ale zg³osi³o 
siê tylko piêciu kandydatów. £awnikami S¹du 
Okrêgowego zostali: Anna Koz³owska i Bogusz 
£aski, S¹du Okrêgowego  Wydzia³ Pracy 
Mariusz Szczepañski, S¹du Rejonowego 
Andrzej Grochal i S¹du Rejonowego  Wydzia³ 
Pracy Danuta Heba.

Podczas sesji ponownie rozpatrzono skargê 
na pracê burmistrza z³o¿on¹ przez Katarzynê 
Banach. Odby³o siê spotkanie Komisji 
Rewizyjnej oraz przedstawicieli urzêdu            
z K. Banach, w którym wyjaœniano 
okolicznoœci podnoszone w skardze tj. 
n i e z g o d n o œ c i  w y k o n y w a n y c h  r o b ó t                   
z przyjêtym harmonogramem budowy 
przejazdu pod torami, zwê¿enie dojazdu do 
apteki, wyd³u¿aj¹cego siê czasu realizacji 
przy³¹cza energetycznego do nieruchomoœci 
oraz nie przekazywaniu przez inwestora 
i n fo rmac j i  o  p l anowanych  p racach  
budowlanych na terenie nieruchomoœci. 
Przedstawiciele urzêdu zapewnili, ¿e gmina 
jako inwestor do³o¿y wszelkich starañ, aby 
minimalizowaæ utrudnienia zwi¹zane               
z realizacj¹ inwestycji. Komisja nie stwierdzi³a 
nieprawid³owoœci postêpowania organu gminy, 
jakim jest burmistrz i uzna³a, ¿e w ponownej 
skardze K. Banach nie wskaza³a ¿adnych 
nowych okolicznoœci,  które mia³yby 
jakikolwiek wp³yw na ponowne rozpatrzenie 
skargi. Dlatego komisja uzna³a skargê za 
bezzasadn¹. Opinie tê podzieli³o oœmioro 
radnych, szeœcioro wstrzyma³o siê od g³osu. 
Tak wiêc uchwa³ê przyjêto uznaj¹c skargê za 
bezzasadn¹.

Radni zg³osili nastêpuj¹ce interpelacje: 
koniecznoœæ czêstszych patroli policji ko³o 
cmentarza, na którym zdarzaj¹ siê kradzie¿e, 
tak¿e w dzieñ; uzasadnienie rezygnacji              
z finansowania indywidualnego nauczania 
zdolnych uczniów, którzy maj¹ osi¹gniêcia 
(Mariusz Zamorowski); wprowadzenie 
mo¿liwoœci telefonicznej rejestracji pacjentów 
nie tylko na dany dzieñ, bezpieczeñstwo dzieci 
dochodz¹cych do nowej szko³y ul. Lipow¹ 
(Alina Faleñczyk); termin zakoñczenia 
p r z e b u d o w y  d r o g i  p r z e z  O t o r o w o ,  
zabezpieczenie terenu budowy przejazdu przy 
„dolince” (Beata Pietruszyñska); naprawa 
przepustu przy ul. Powstañców (Barbara 
Doliñska); wczeœniejsze za³¹czanie i póŸniejsze 
w y ³ ¹ c z a n i e  o œ w i e t l e n i a  u l i c z n e g o ,  
oznakowania przejœæ dla pieszych na rynku, na 
skrzy¿owaniu ul. 23 Stycznia z ul. Bydgosk¹, 
naprzeciw poczty, celowoœæ istnienia barierek 
przy chodniku ko³o dawnego Jubilata; czy s¹ 
tereny na Osiedlu Leœnym pod budowê Orlika 
(Lucjan Jelita Rydel); przejœcie przez jezdniê    

w okolicach Partnera przez ul. Jesionow¹ jest 
niebezpieczne (Alicja Zaguñ).

Barbara Bia³kowska, pe³nomocnik 
burmistrza odpowiedzia³a, ¿e gmina zwróci 
siê do policji o patrolowanie rejonu 
cmentarza, sprawê zmiany rejestracji 
pacjentów przeka¿e dyrektorowi przychodni   
i poruszy na najbli¿szy posiedzeniu Rady 
Spo³ecznej Miejsko  Gminnej Przychodni 
Zdrowia. Przepust na ul. Powstañców ma byæ 
naprawiony jeszcze w paŸdzierniku,                
a  oœwietlenie dzia³a wed³ug czasu 
astronomicznego, niemniej uwaga jest 
uzasadniona. Je¿eli chodzi o oznakowanie 
poziome przejœæ dla pieszych, zarz¹d dróg 
wojewódzkich nie widzi mo¿liwoœci ich 
wyznaczenia, w miejscach, o których mówi³ 
radny. Zasadnoœæ utrzymania barierek przy 
Jubilacie zostanie przeanalizowana. W planie 
na ten rok nie ma budowy chodnika na ul. 
Jesionowej przy Partnerze, dlatego w tym 
miejscu nale¿y zachowaæ szczególn¹ 
ostro¿noœæ.

Teresa Substyk, zastêpca burmistrza 
odnios³a siê do pytania o zabezpieczenie 
te renu  inwes tyc j i .  Podkreœ l i ³ a ,  ¿e  
najbezpieczniejsze by³oby ogrodzenie ca³ego 
terenu inwestycji. Jednak gmina chce jak 
najd³u¿ej utrzymaæ mo¿liwoœæ przejazdu      
w tym rejonie. Poza tym wi¹za³oby siê to        
z poniesieniem przez gminê dodatkowych 
kosz tów,  gdy¿  kosz torys  zak ³ada ³  
zabezpieczanie terenu inwestycji etapami. 
Mo¿liwe jest natomiast wygrodzenie terenu 
dawnego „Skweru Solidarnoœci” i „dolinki” 
taœmami, tak jak to ju¿ by³o. Jednak bardzo 
szybko taœmy zosta³y zerwane.

O  z a p r z e s t a n i u  f i n a n s o w a n i a  
indywidualnych zajêæ z uzdolnionymi 
uczniami mówi³ burmistrz. Zaznaczy³, i¿        
w zwi¹zku z coraz bardziej rosn¹cymi 
kosztami utrzymania oœwiaty - wydatki na 
wynagrodzenia poch³on¹ prawie 11 mln z³,    
a subwencja, któr¹ otrzymuje gmina jest         
o milion z³otych mniejsza, nale¿y szukaæ 
oszczêdnoœci w innych sferach dzia³alnoœci 
oœwiatowej, na które gmina ma wp³yw. 
Burmistrz podkreœli³ te¿, ¿e nie kwestionuje 
osi¹gniêæ poszczególnych uczniów.

Na pytania o remont ul. Lipowej, Orlika 
na  Os i ed lu  Leœnym A.  Nawrock i  
odpowiedzia³, ¿e szybko tego nie uda siê 
zrobiæ z braku œrodków.

W ramach wolnych g³osów i wniosków  
A. Zaguñ zapyta³a o sytuacjê mieszkañców 
bloków przy ul. Robotniczej bêd¹cych           
w zarz¹dzie syndyka KZNS-ów, El¿bieta 
Murawska pyta³a o mo¿liwoœæ korzystania     
z placu zabaw przy nowej szkole.

Ma³gorzata NiedŸwiedzka wyjaœni³a, ¿e  
z placu zabaw mog¹ korzystaæ wy³¹cznie 
dzieci z klas „0” i I  III, ucz¹ce siê w Zespole 
Szkó³.

Sytuacja mieszkañców ul. Robotniczej 
jest trudna, gdy¿ syndyk rzeczywiœcie przesta³ 
eksploatowaæ kot³owniê. Po interwencji 
burmistrza odby³o siê spotkanie w urzêdzie 
wojewódzkim. Budynki przy Robotniczej 3     
i Garbary 2 s¹ w czêœci na gruntach skarbu 
pañstwa, a w czêœci zarz¹dzanych przez 
syndyka. Zaproponowano wiêc syndykowi 
zamianê, aby mo¿na by³o wydzieliæ 
mieszkania w poszczególnych budynkach       
i sprzedaæ zainteresowanym. Jednak do sesji 
syndyk nie udzieli³ odpowiedzi na tê 
propozycjê. 

W czasie sesji radni oraz burmistrz 
przekazali gratulacje i kwiaty Barbarze 
Doliñskiej, która otrzyma³a tytu³ “So³tys 
roku na obcasach”.

Dokoñczenie ze str. 1

XI SESJA RM

Zad³u¿enie pod kontrol¹
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MAILEM DO ZARZ¥DU
Zarz¹d Osiedla Leœnego poszerzy³ 

mo¿liwoœæ kontaktu mieszkañców osiedla 
z cz³onkami zarz¹du. Je¿eli ktoœ chce 
przekazaæ informacje, proœby, skargi mo¿e 
to  uczyn iæ  n ie  ty lko  osob i œc ie                      
i  telefonicznie, ale tak¿e poczt¹ 
e l e k t r o n i c z n ¹  n a  a d r e s  
lesnesolec@gmail.com. Maile musz¹ byæ 
podpisane imieniem i nazwiskiem. Tyko 
takie bêd¹ rozpatrywane.

ZMIANY W SEGRGACJI
O d  1  p a Ÿ d z i e r n i k a  Z a k ³ a d  

Gospodarki Komunalnej  wprowadzi³ 
zmiany w segregacji odpadów. Do 
pojemników na makulaturê mo¿na 
wrzucaæ równie¿ kartoniki po produktach 
spo¿ywczych np. mleku i napojach. 
Dotyczy to pojemników na osiedlach, jak 
równie¿ do worków od segregacji             
w poszczególnych posesjach.

JAK UTWORZYÆ MIKROFIRMÊ
Szkolenie na temat „Tworzenie             

i  rozwój  mikroprzeds iêb io rs tw”  
rozpocznie siê 20 paŸdziernika o godz. 
10.00 w œwietlicy OSP. Jest ono 
organizowane przez Lokaln¹ Grupê 
Dzia³ania „Trzy Doliny”, której nasza 
gmina jest cz³onkiem. W tym bezp³atnym 
szkoleniu mo¿e wzi¹æ udzia³ ka¿dy 
mieszkaniec. Jest ono równie¿ otwarte dla 
przedstawicieli ma³ych firm. Podczas 
szkolenia wyk³adowca wska¿e jak uzyskaæ 
œ r o d k i  n a  s t w o r z e n i e  
mikroprzedsiêbiorstwa i omówi jak 
wype³niæ wniosek o dofinansowanie.

BEZP£ATNE BADANIA
Miejsko  Gminna Przychodnia 

Zdrowia w paŸdzierniku i w listopadzie 
organizuje cykl bezp³atnych badañ 
profilaktycznych. 25 paŸdziernika od 
godz. 15.00 badania urologiczne bêd¹ 
mogli wykonaæ mê¿czyŸni po 40. roku 
¿ycia. Z kolei 27 paŸdziernika, tak¿e od 
godz. 15.00, wszyscy chêtni bêd¹ mogli 
przyjœæ na badania spirometryczne p³uc,    
5 listopada od godz. 10.00 do 14.00 
odbêd¹ siê badania dla kobiet - USG piersi, 
a 19 listopada bêdzie mo¿na zrobiæ zdjêcie 
RTG klatki piersiowej. Na badania USG     
i RTG nale¿y rejestrowaæ siê w gabinecie 
RTG albo dzwoni¹c pod numery 52 387 12 
29 lub 52 387 13 20 wew. 4. Na pozosta³e 
badania zapisujemy siê w rejestracji 
przychodni  osobiœcie lub telefonicznie.

MO¯NA HANDLOWAÆ
Jak co roku, przed Wszystkimi 

Œwiêtymi w okolicach cmentarza zosta³y 

wyznaczone dodatkowe punkty do handlu 
zniczami i kwiatami. Pozwolenie na 
handel w tych dodatkowych miejscach 
zlokalizowanych przy ul. Ks. piotra Skargi 
i ul. ¯wirki i Wigury obowi¹zuje od 24 
paŸdziernika do 7 listopada br. 
Pracownik urzêdu miasta bêdzie od 
handluj¹cych pobiera³ op³atê.

ZANIM NADEJDZIE ZIMA
Miejsko-Gminny Oœrodek Pomocy 

Spo³ecznej zwraca siê z proœb¹ do 
mieszkañców o przekazywanie informacji 
do oœrodka o osobach bezdomnych lub 
zagro¿onych bezdomnoœci¹ w celu objêcia 
tych osób pomoc¹. Zg³oszenia mo¿na 
kierowaæ w godzinach pracy MGOPS tj. 
od 7.30 do 15.15 pod nr tel. 52 387 87 43 
lub 52 387 01 87, albo na ca³odobow¹ 
b e z p ³ a t n ¹  i n f o l i n i ê  K u j a w s k o - -
Pomorskiego Urzêdu Wojewódzkiego      
w Bydgoszczy - 9287. Jak siê wydarzy 
tragedia, bedzie ju¿ za póŸno.

W skrócie

Uczniowie wszystkich pierwszych klas 
SP nr 4 zostali zaproszeni przez Komendê 
Miejsk¹ Policji w Bydgoszczy Wydzia³ 
Ruchu Drogowego oraz sponsora nagród 
firmê „Statoil” do udzia³u w konkursie 
„Bezpieczeñstwo dzieci na drodze 2012”. 
Dzieci odpowiada³y na pytania dotycz¹ce 
bezpieczeñstwa. Dobre odpowiedzi 
n a g r a d z a n e  b y ³ y  u p o m i n k a m i .  
Rozstrzygniêto tak¿e konkurs na pracê 
plastyczn¹. Pierwsze miejsce zajê³a 
Natalia Szymkiewicz z klasy I c. Nagrod¹ 
w konkursie by³ rower.

Jednym z elementów ci¹g³ego 
doskonalenia systemu zarz¹dzania 
jakoœci¹ jest badanie satysfakcji klientów. 
W wypadku naszego urzêdu miasta 
klientami s¹ mieszkañcy. Dlatego 
zwracamy siê z proœb¹ o wyra¿enie opinii o 
pracy urzêdu na przygotowanych do tego 
celu ankietach, które zamieœcimy w 
n a s t ê p n y m  n u m e r z e  S o l e c k i c h  
Wiadomoœci z Ratusza. Analiza zawartych 
odpowiedzi pozwoli na dalsze podnoszenie 
jakoœci us³ug œwiadczonych przez urz¹d. 
Ankiety s¹ anonimowe i bêdzie je mo¿na 

wrzucaæ do specjalnych skrzynek 
zamontowanych w budynkach urzêdu. 
Skrzynki znajduj¹ siê w budynku 
g³ównym i w budynku B (przu ul. 23 
Stycznia 7) oraz w Wydziale Utrzymania 
Miasta przy ul. Toruñskiej 8. 

Za dwa tygodnie ankiety

Podczas œredniowiecznego festynu 
zorganizowanego przez nasze muzeum 
mo¿na by³o obejrzeæ zbroje rycerskie, 
postrzelaæ z ³uku, posiliæ siê tradycyjn¹ 
polewk¹ i podp³omykami.
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I publiczny przetarg ustny nieograniczony, na 
sprzeda¿ nieruchomoœci gruntowej zabudowanej.
Opis nieruchomoœci :
1.Nieruchomoœæ po³o¿ona w Solcu Kujawskim przy 
ul. Toruñskiej 67,
- na nieruchomoœci znajduje siê parterowy budynek 

2mieszkalny, o powierzchni u¿ytkowej - 159,54m ,
- budynek murowany (ceg³a+ drewno) czêœciowo 
podpiwniczony, stropy drewniane, dach dwuspadowy 
konstrukcji drewnianej kryty pap¹ po remoncie         
w 2010r.,
- rok budowy 1923,

3- kubatura 380,00m ,
2.Budynek wyposa¿ony jest w instalacjê elektryczn¹, 
wod.-kan., ogrzewanie (piece kaflowe, eta¿owe).
3. Budynek po³o¿ony jest na dzia³ce  nr  803.

24. Powierzchnia dzia³ki  3868m .
5. Ksiêga wieczysta  BY1B/00062215/9*
* ciê¿ary i ograniczenia nie dotycz¹  zbywanej 
nieruchomoœci
6.Miejscowy plan Ogólny zagospodarowania 
przestrzennego miasta Solca Kujawskiego, 
uchwalony Uchwa³¹ Nr XXIX/178/93 Rady Miejskiej 
w Solcu Kujawskim z dnia 21.05.1993r., 
obowi¹zywa³ do dnia 31.12.2003r. 
W ewidencji gruntów nieruchomoœæ sklasyfikowana 
zosta³a jako (B).
7. Cena budynku  - 400 000,00 z³
8. Cena gruntu     - 464 160,00 z³

9.£¹czna cena wywo³awcza nieruchomoœci wynosi  
864 160,00 z³
10.Przetarg odbêdzie siê  16 grudnia 2011r.            

00o godz.9  w siedzibie UMiG w Solcu  Kujawskim  
ul. 23 Stycznia 7.
11.Warunkiem wziêcia udzia³u w przetargu  jest 
wp³acenie wadium w wysokoœci
10 % ceny wywo³awczej tj. 86 416,00 z³, na konto    
w  Banku   PeKaO   SA  I  Oddzia³    Solec 
Kujawski nr 60 1240 3507 1111 0000 3057 6548, 
najpóŸniej do dnia 12.12.2011 r.  
Wadium  wp³acone  przez wygrywaj¹cego przetarg  
zaliczone  zostanie  na  poczet  ceny nabycia, a  w  
przypadku uchylenia siê tej osoby od zawarcia 
umowy, wadium przepada na rzecz Sprzedaj¹cego.
12.Z uzasadnionej przyczyny zastrzega siê prawo 
odwo³ania og³oszonego przetargu. 
13.Nieruchomoœæ przeznaczon¹ do sprzeda¿y 
ogl¹daæ bêdzie mo¿na dnia 12 grudnia   2011 r., po  
uprzednim  zg³oszeniu  tego  faktu w  Urzêdzie  
Miasta  i Gminy w  Solcu Kujawskim ul. 23 
Stycznia 7, pokój nr 2 tel. (52) 387 01 06,             
Fax.    (52)  387 12 53.

Og³oszono na podstawie art. 38 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomoœciami (tekst jedn. Dz. U z  2010r Nr 102, poz. 
651 z póŸn. zmianami) i § 13 Rozporz¹dzenia Rady Ministrów  z  dnia  
14 wrzeœnia 2004r. r. w sprawie  sposobu i trybu  przeprowadzenia 
przetargów oraz rokowañ na zbycie nieruchomoœci  stanowi¹cych  
w³asnoœæ  Skarbu Pañstwa  lub w³asnoœæ gminy ( Dz. U z  2004r.  Nr 
207,poz. 2108 ze zm.)

Burmistrz Miasta i Gminy Solec Kujawski
og³asza

Stosownie do art. 35 ust.1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomoœciami (tekst  
jednolity  Dz. U z 2010r.  Nr 102, poz. 651 ze zm.), 
burmistrz podaje do publicznej wiadomoœci, ¿e na  
tablicy og³oszeñ w Urzêdzie Miasta i Gminy przy ul. 
23 Stycznia nr 7, zosta³ wywieszony wykaz  
nieruchomoœci lokalowej, przeznaczonej do 
sprzeda¿y. Wykaz obejmuje nieruchomoœæ  lokalow¹ 
, po³o¿on¹  w Solcu Kujawskim przy ul. Dworcowej 
pod numerem  9/37.

Wykaz

1 paŸdziernika na stacjê Solec 
Kujawski wjecha³ jubileuszowy poci¹g.  
W paŸdzierniku 1861 r. po raz pierwszy 
przez nasze miasto nowo wybudowan¹ 
tras¹ kolejow¹ z Bydgoszczy do Torunia 
przejecha³ poci¹g. W tym miesi¹cu zatem 
obchodzimy 150. rocznicê tego wa¿nego 
dla rozwoju naszego miasta wydarzenia. 
Poci¹g, na którego pok³adzie znajdowali 
siê miêdzy innymi Fabien Courtellemont, 
prezes Arrivy RP oraz Marek Ostrowski, 
z a s t ê p c a  d y r e k t o r a  K u j a w s k o -
Pomorskiego Zak³adu Przewozów 
Regionalnych, zatrzyma³ siê w Solcu na 
godzinê. W tym czasie pasa¿erowie 
udaj¹cy siê w podró¿ z Bydgoszczy do 
Torunia i z powrotem do Bydgoszczy 

zostali serdecznie powitani przez w³adze 
miasta oraz mieszkañców. Przygrywa³a 
orkiestra dêta soleckiej Ochotniczej 
Stra¿y Po¿arnej, byli przedstawiciele 
Bractwa Kurkowego, podró¿ni mogli te¿ 
zobaczyæ program przygotowany przez 
Soleckie Centrum Kultury. Chêtni 
zwiedzili wystawê na dworcu z okazji 
jubileuszu, przygotowan¹ przez Muzeum 
i m .  K s i ê c i a  P r z e m y s ³ a  o r a z  
przespacerowali siê do wagonika przy 
wie¿y ciœnieñ, gdzie czeka³ poczêstunek. 
Goœcie posilili siê i odpoczêli. Pobyt 
umili³ zespó³ Solecczanie. Na pami¹tkê 
ka¿dy z pasa¿erów jubileuszowego 
poci¹gu otrzyma³ kartkê pocztow¹           
z pami¹tkowym stemplem.

Przyjecha³
jubileuszowy poci¹g

Od 1 paŸdziernika br. punkt 
informacyjny Zak³adu Ubezpieczeñ 
Spo³ecznych dzia³aj¹cy w budynku SM 
Transportowiec (ul. ¯wirki i Wigury 1) 
bêdzie czynny raz w tygodniu, w œrody w 
godz. od 8.00 do 13.00. Jak wyjaœnia ZUS 
wi¹¿e siê to z koniecznoœci¹ niezw³ocznej, 
elektronicznej rejestracji dokumentów       
i korespondencji przyjmowanej od 
klientów zak³adu. Ponadto, jak czytamy w 
piœmie skierowanym do burmistrza przez 
dyrektora bydgoskiego oddzia³u ZUS, 
dalsze funkcjonowanie punktu wymaga 
zapewnienia okreœlonych warunków 
t e c h n i c z n y c h  p r z e z  g m i n ê ,  
umo¿liwiaj¹cych pracownikowi ZUS 
w y k o n y w a n i e  p r a c y  z g o d n i e                       
z wdro¿onymi u ubezpieczyciela 
standardami oraz poniesienia zwi¹zanych 
z tym kosztów.

Raz w tygodniu
do 13.00

W tegorocznych wyborach parlamentarnych 
wziê³o udzia³ 49,56 proc. mieszkañców naszego 
miasta. A jak zag³osowaliœmy? Na Platformê 
Obywatelsk¹ oddaliœmy 46,03 proc. g³osów, na 
Prawo i Sprawiedliwoœæ 22,24 proc., na Ruch 
Palikota 14,25 proc. i na Sojusz Lewicy 

Demokratycznej 8,31 proc. Pozosta³e komitety 
wyborcze uzyska³y wynik poni¿ej 5 proc.           
Z kandydatów do Sejmu RP najwiêcej g³osów 
oddaliœmy na Rados³awa Sikorskiego (PO)  1787 
g³osów. Drugi w kolejnoœci by³ Marcin Krupa 
(RP) - 361 g³osów, trzeci Kosma Z³otowski (PiS)  
343 g³osy. W walce o mandat senatora, podobnie 
jak w g³osowaniu do sejmu, najwiêksze poparcie 
uzyska³ przedstawiciel PO Andrzej Kobiak - 
2239 g³osów, drugi by³ Marek Gralik z PiS - 1094 
g³osy, trzecia przedstawicielka SLD Anna 
Mackiewicz - 803 g³osy. Dwaj rywalizuj¹cy byli 
prezydenci Bydgoszczy startuj¹cy z w³asnych 
komitetów wyborczych uzyskali po ponad 600 
g³osów, Konstanty Dombrowicz - 685, Roman 
Jasiakiewicz - 635. Najliczniej g³osowaliœmy    
w obwodowych komisjach wyborczych nr 5 i 6   
w Szkole Podstawowej nr 4 (odpowiednio 54 
proc. i 55,64 proc.). Najni¿sz¹ frekwencjê 
odnotowano w OKW nr 10 w Gimnazjum 
Publicznym nr 2  33,84 proc.

Jak 
g³osowaliœmy
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Soleckie Centrum Kultury

Jak przysta³o na srebrny jubileusz, 
rocznicowa feta Soleckiego Centrum 
Kultury rozpoczê³a siê  mocnym, 
tanecznym uderzeniem. Najpierw na scenê 
SCK wypadli cz³onkowie grupy break  
dance Karola Che³kowskiego, póŸniej 
swoje tañce zaprezentowali najm³odsi 
tancerze prowadzeni przez Agnieszkê 
Najzer, porywaj¹c publicznoœæ, która 
przyby³a na urodzinowy koncert. Nad 
ca³oœci¹ czuwa³ i zapowiada³ artystów 
dawny instruktor SCK Grzegorz Buka³a. 
Robi³ to z humorem, podtrzymuj¹c dobry 
nastrój na widowni. 

Zaraz po wystêpach tanecznych by³a 
chwila na ¿yczenia, które w imieniu 
jubilata przyjmowa³a Regina Osiñska, 
dyrektor centrum kultury. Przez scenê        
z kwiatami, dyplomami i ¿yczeniami 
przewinê³o siê sporo osób. Byli  
przewodnicz¹cy rady miejskiej, burmistrz, 
sponsorzy i przedstawiciele instytucji 
wspó³pracuj¹cych na co dzieñ z domem 
kultury.

Po czêœci oficjalnej koncert rozkrêci³ 
siê na dobre. Na scenie pojawili siê artyœci 
wystêpuj¹cy na deskach SCK. Œpiewali 
Solecczanie, piosenkarze grupy "I co dalej" 
p r o w a d z o n e j  p r z e z  K r z y s z t o f a  
Filasiñskiego. Zreszt¹, K. Filasiñski 
wyst¹pi³ w wielu wcieleniach. Mogliœmy 
równie¿ oklaskiwaæ zespó³ wokalny 
Inwencja i m³odych wykonawców z "Soluœ 
band" Tomasza Rudnego oraz chór 
Cantabile pod dyrekcj¹ Wojciecha 
Rynducha.

Œpiewa³y: Zofia Gorczyñska, Bo¿ena 
Komorowska, Barbara Grzona - Górna, 
Renata Ambryszewska, Anna Su³kowska. 
Dzielnie dotrzymywali im kroku Ryszard 
Górny i Micha³ Malok. Obaj wyst¹pili       
w duetach z K. Filasiñskim. R. Górny 
wcieli³ siê w ch³opaka z meksykañskiego 
pueblo, natomiast M. Malok przezabawnie 
pokaza³ rozterki rencisty - emeryta. Jednak 
n a  s z c z e g ó l n y  a p l a u z  z a s ³ u ¿ y ³                     
w brawurowym wykonaniu piosenki 
czeskiej grupy Ivan Mladek Band - Józek   
z bagien, czyli Jo¿in  z  ba¿in.

W tle podczas wystêpów na ekranie 
przewija³y siê filmy i zdjêcia bêd¹ce 
podsumowaniem 25. lat pracy SCK. 
Jubileuszowy wystêp by³ ostatnim            
w starym gmachu. Kilka dni póŸniej 
centrum przenios³o siê do budynku szko³y 
przy ul. Koœciuszki, poniewa¿ SCK czeka 
gruntowna modernizacja. Jak podkreœli³a 
R. Osiñska, jest to wspania³y prezent na 
jubileusz.

Jubileusz
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Oœrodek Sportu i Rekreacji

30 wrzeœnia br. w Oœrodku Sportu          
i Rekreacji odby³y siê uroczyste obchody 
Pi¹tych Urodzin Parku Wodnego. 
G³ównym ich punktem by³ rozegrany po 
raz czwarty (w 2010 roku urodzin Parku 
Wodnego nie obchodzono) Nocny 
Maraton P³ywacki. Po raz pierwszy 
maraton zosta³ nazwany imieniem by³ego 
kierownika OSiR  Edwarda Kondka. 
Uczestnicy (chêtni spoœród zaproszonych 
goœci) mieli do pokonania 6860 metrów 
(dla uczczenia 686 urodzin Solca 
Kujawskiego). Trasê maratonu, a sk³ada³a 
siê ona z ponad 274 d³ugoœci basenu, 
pokona³o ³¹cznie ponad 50 osób (ka¿dy 
przep³yn¹³ na torze deklarowan¹ iloœæ 
d³ugoœci). 

Pokonywanie dystansu rozpoczêli 
soleccy ratownicy WOPR, nauczyciele 
oraz przedstawiciele OSP, póŸniej 
do³¹czyli do nich przedstawiciele firm        
i instytucji wspó³pracuj¹cych z OSiR oraz 
pracownicy samego oœrodka. Za³o¿ony 
dystans uda³o siê pokonaæ w czasie 1 
godziny 45 minut i 1 sekundy. Maraton 
uroczyœcie otworzy³a Urszula Kondek 
(ma³¿onka p. Edwarda), zaœ ostatni odcinek 
35. metrów pod wod¹ pokona³ w pe³nym 
e k w i p u n k u  s o l e c k i  p ³ e t w o n u r e k                   
i pracownik OSiR - Jacek Krzycki, który     
z wody wynurzy³ siê z tradycyjn¹ butelk¹ 
szampana.

W czasie maratonu,  w czêœci  
rekreacyjnej Parku Wodnego rozegrano 
zabawowy turniej koszykówki wodnej 
(rzuty do kosza) w którym triumfowa³ 
Adam Michalak przed Arkadiuszem 
Mezerem i Roman¹ Faleñczyk oraz zjazd 
zje¿d¿alni¹ na czas (zwyciê¿y³ Wojciech 
Lutowski przed Adamem Michalakiem       
i S³awomirem Jakubikem). Chêtni mogli 
przywdziaæ ekwipunek p³etwonurków        
i spróbowaæ pop³ywaæ pod wod¹ z pomoc¹ 
instruktora. Wszyscy uczestnicy jubileuszu 
mieli mo¿liwoœæ bardzo sympatycznie 
spêdziæ czas na soleckim basenie. 

Po zakoñczeniu cyklu imprez 
basenowych nast¹pi³o uroczyste wrêczenie 
pami¹tkowych dyplomów, medali               
i upominków ich uczestnikom oraz 
wspólny toast.

II FESTYN SPORTOWO -
  - REKREACYJNY  OSIEDLI I SO£ECTW 

22 paŸdziernika (sobota) 2011 r. 
Pocz¹tek o godz. 9.30 w hali OSiR. 

Wstêp wolny.
Przyk³adowe konkurencje:  krêgle, podnoszenie 

ciê¿arka, wyœcig p³ywacki, bieg z jajkiem, rzuty do 
kosza, przeci¹ganie liny, bieg w worku.

SERDECZNIE ZAPRASZAMY 
DO KIBICOWANIA !!!

Oœrodek Sportu i Rekreacji w Solcu 
Kujawskim zatrudni INSTRUKTORA 
ds. SPORTU i ORGANIZACJI 
IMPREZ. Dokumenty aplikacyjne 
nale¿y sk³adaæ do 25 paŸdziernika brr. 
w sekretariacie OSiR, ul. Bojowników 
o Wolnoœæ i Demokracjê 3. Szczegó³y na 
www.osir.soleckujawski.pl w zak³adce 
informacje.

Jest praca

Ogólnopolski Turniej Badmintona - 15 - 16 X, 
od godz. 9.00; Solecka Liga Orlika - 5 kolejka 
(boisko Orlik przy SP4) - 16 X, godz. 10.30; Mecz 
pi³ki no¿nej m³odzików  Unia/Roszak - Jeziorak 
¯nin - 16 X, godz. 11.00; Mistrzostwa Solca 
Kujawskiego szkó³ podstawowych, gimnazjalnych i 
ponadgimnazjalnych w p³ywaniu - 20 X, godz. 9.30; 
Mistrzostwa Solca Kujawskiego szkó³  
podstawowych i gimnazjalnych w tenisie sto³owym 
dru¿ynowym (hala OSiR) - 21 X, godz. 10.00; Mecz 
pi³ki no¿nej seniorów  Unia/Roszak - Szubinianka 
Szubin - 22 X, godz. 15.00; Solecka Liga Orlika - 6 
kolejka (boisko Orlik przy SP4) - 23 X, godz. 10.30; 
Mecz pi³ki no¿nej juniorów starszych  
Unia/Roszak - Pomorzanin Serock - 23 X, godz. 
11.00; Mistrzostwa Powiatu Bydgoskiego szkó³ 
p o d s t a w o w y c h ,  g i m n a z j a l n y c h                                   
i ponadgimnazjalnych w p³ywaniu - 25 X, godz. 
9.30; Mistrzostwa Powiatu Bydgoskiego szkó³ 
podstawowych w tenisie sto³owym dru¿ynowym 
(sala SP 4) - 26 X, godz. 10.00; Mistrzostwa 
Powiatu Bydgoskiego szkó³ gimnazjalnych          
w tenisie sto³owym dru¿ynowym (sala SP 4) - 27 X, 
godz. 10.00; Solecka Liga Orlika - 7 kolejka 
(boisko Orlik przy SP4) - 30 X, godz. 10.30; Mecz 
pi³ki no¿nej m³odzików  Unia/Roszak - UKS 
Barcin - 30 X, godz. 11.00.

Co, gdzie,
kiedy?

MLKS Solec Kujawski og³asza nabór do sekcji TENISA STO£OWEGO dla uczniów 
30z klas III  V szko³y podstawowej. Treningi odbywaj¹ siê w œrody oraz pi¹tki o godz.16  
30w sali æwiczeñ Zespo³u Szkó³ przy ul. Tartacznej oraz we wtorki i czwartki o godz. 17      

w sali gimnastycznej Szko³y Podstawowej nr 4. Na zajêcia nale¿y przynieœæ strój sportowy 
oraz, jeœli ktoœ ma, rakietkê.

Mo¿na graæ w tenisa

Pi¹ty roczek p³ywalni

W czwartej kolejce Soleckiej Ligi 
Orlika, w najbardziej emocjonuj¹cym 
meczu ubieg³oroczny mistrz - Oldboje 
pokonali dotychczasowego lidera - Rudy 

102. Ponadto zdecydowane zwyciêstwa 
zespo³ów Szukamy Sponsora, ZNS oraz 
Jabulani. W tabeli prowadzi ZNS. Drugie 
miejsce  Rudy 102, trzecie - Szukamy 
Sponsora. Najwiêcej goli (12) ma na 
koncie Albert Koncewicz (Rudy 102).

Po czwartej
kolejce



Milena Agata Horka - Micha³ Bojda 
(1 paŸdziernika 2011 r.)

Daria Barbara Santur - Przemys³aw Antoni Kochañski 
(8 paŸdziernika 2011 r.)

Anna Barbara Komuñska - Sebastian Suplicki 
(8 paŸdziernika 2011 r.)

Najlepsze ¿yczenia na nowej drodze ¿ycia!

MA£¯EÑSTWA:

USC zanotowa³

Panu dyrektorowi 
Rafa³owi Kubiakowi

z powodu œmierci

TEŒCIOWEJ

wyrazy wspó³czucia
sk³adaj¹

PRACOWNICY 
MUZEUM SOLCA 

IM. KSIÊCIA PRZEMYS£A

Panu Rafa³owi Kubiakowi
Najserdeczniejsze wyrazy 

wspó³czucia z powodu œmierci

TEŒCIOWEJ

przekazuj¹
RADNI I BURMISTRZ SOLCA 

KUJAWSKIEGO oraz
PRACOWNICY URZÊDU 

MIASTA I GMINY

Pani El¿biecie Galasiñskiej
szczere wyrazy wspó³czucia 

z powodu œmierci

MAMY

przekazuj¹
BURMISTRZ 

SOLCA KUJAWSKIEGO oraz
PRACOWNICY URZÊDU 

MIASTA I GMINY

Pani El¿biecie Galasiñskiej 
najserdeczniejsze wyrazy 

wspó³czucia z powodu œmierci

MATKI

przekazuj¹
Zarz¹d i cz³onkowie 

Towarzystwa Mi³oœników 
Solca Kujawskiego

Rodzinie zmar³ej 

Œp. Ireny Ciesió³ki

najserdeczniejsze
 wyrazy wspó³czucia

przekazuj¹

RADNI RADY MIEJSKIEJ
 i BURMISTRZ 

SOLCA KUJAWSKIEGO

Szczere wyrazy wspó³czucia 
z powodu œmierci wieloletniego 

Cz³onka Towarzystwa 
Mi³oœników Solca Kujawskiego

Œp. Romana 
Zakrzewskiego

przekazuj¹
Zarz¹d i Cz³onkowie TMSK

Z ¿alem i smutkiem przyjêliœmy 
wiadomoœæ o œmierci

Œp. Romana 
Zakrzewskiego

¯onie oraz Najbli¿szym 
sk³adamy z serca p³yn¹ce wyrazy 

g³êbokiego wspó³czucia

RADNI I BURMISTRZ 
SOLCA KUJAWSKIEGO

W Inkubatorze Przedsiêbiorczoœci przy 
ulicy Unii Europejskiej 4 wolne jest 
pomieszczenie biurowe. Powierzchnia 
pomieszczenia pod wynajem wynosi 46,25 m2 i 
wyposa¿ona jest w niezbêdne media do 
prowadzenia dzia³alnoœci gospodarczej. 
Wnioski nale¿y sk³adaæ w Regionalnym 
Centrum Przedsiêbiorczoœci w sekretariacie, 
pokój nr 7 przy ulicy Unii Europejskiej 4        
l u b  d r o g ¹  e l e k t r o n i c z n ¹  n a  a d r e s :  
inkubator@rcp.soleckujawski.pl. Formularz 
zg³oszeniowy oraz wniosek o przyjêcie do 
Inkubatora znajduj¹ siê na stronie internetowej 
www.rcp.soleckujawski.pl.

Biuro
do wynajêcia

Jesieñ obdarowa³a wszystkich piêkn¹, 
godn¹ lata pogod¹, co pozwoli³o 
klubowiczom z soleckiego TORPEDO 
spêdziæ przyjemnie czas na trzydniowych 

zlotach rowerowych - w Przyjezierzu nad 
Jeziorem Ostrowskim oraz we Wroniu 
niedaleko W¹brzeŸna. Kolekcja pucharów 
TORPEDO wzbogacona zosta³a o dwa 
kolejne - w tym dla najaktywniejszego 
klubu na zlocie XXXV Jesieñ Kolarska we 
W r o n i u ,  o r g a n i z o w a n y m  p r z e z  
grudzi¹dzki Klub Turystyki Rowerowej 
KALINKA. Puchary powêdrowa³y na 
pó³kê do Biblioteki Publicznej w Solcu 
Kujawskim, gdzie mo¿na je ogl¹daæ.

Bogata
kolekcja

W konkursie ANIO£Y FARMACJI 
organizowanym przez czasopismo „Moda na 
zdrowie” na liœcie 100 farmaceutów z ca³ej 
Polski zakwalifikowanych do fina³u znajduje siê 

Agnieszka Barnigiel z apteki „Pod Or³em”. 
Konkurs przebiega w kilku etapach. Najpierw 
kandydatury zg³aszaj¹ pacjenci aptek  w tym 
roku by³o 1245 zg³oszeñ. Spoœród nich 
wybierani s¹ farmaceuci do kolejnego etapu, po 
to by z fina³owej setki wy³oniæ 10 najlepszych, 
godnych do uzyskania miana ANIO£A 
FARMACJI. Pani Agnieszka za naszym 
p o œ r e d n i c t w e m  d z i ê k u j e  w s z y s t k i m  
mieszkañcom, którzy oddali na ni¹ g³os. Teraz 
przed ni¹ napisanie pracy konkursowej. Dopiero 
po ocenie prac nast¹pi wybór najlepszej 
dziesi¹tki i rozstrzygniêcie rywalizacji.

Anio³y farmacji
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